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Poslovnika Skupstine Crne Gore, u ime poslanickog 
kluba SNP - GIVIS, postavijam pitanje:

PREDSJEDNIKU VLADE WIILOJKU SPAJICU

Pitanje: Da li Vlada Crne Gore u narednom periodu planira da preduzme 

konkretne aktivnosti kako bi obestetila bivse radnike 
Kolasin?

Impregnacije AD

Obrazlozenje:

Preduzece Impregnacija AD Kolasin je uvedeno u stecaj zbog duga od 

2.500e prema preduzecu iz Valjeva. Kupoprodajni ugovor je predvidao da 

se u roku od tri godine izvrsi prekvalifikacija ili da se isplate otpremnine 
radnicima, medutim ne da samo nijesu dobili novae od otpremnina vec su i 
sredstva koja su isti izdvajali za stambeni fond nepovratno izgubljena. Mnogi 
od njih nemaju rijeseno stambeno pitanje i samim tim smatram da su 

nadlezne institueije duzne da aktuelizuju ovaj slucaj i da ucine sve sto je u 

njihovoj moci da pomognu radnicima.

Molim da mi odgovor na pitanje dostavite i u pisanoj formi.

Poslanik Bogdan Bozovic
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POSLANICKO PITANJE

Da 11 Vlada Crne Gore u narednom periodu planira da preduzme

konkretne aktivnosti kako hi obestetila bivse radnike Impregnacije AD

Kolasin?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice,

Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede je u saradnji sa

Ministarstvom ekonomskog razvoja pocetkom 2022. godine odrzalo

sastanak sa bivsim radnicima „lmpregnacije drveta" Kolasin, u vezi sa

njihovim zahtjevom za povezivanje radnog staza i isplatu neisplacenih

zarada i otpremnine, ciju je obavezu preuzela kompanija "Vektra Nord".

Tom prilikom je konstatovano da je "Impregnacija drveta" Kolasin,

bivse drzavno preduzece koje je spletom okolnosti februara 2007.

godine otislo u stecaj, te da su uvodenjem stecaja svi radnici ostali bez

zaposlenja i socijalnih davanja (otpremnine] odnosno da kupac koji je

prihvatio investicioni i socijalni program, navedeno ipak nije

realizovao.

Zbog svega sto je uslijedilo, a javnosti je kao i Vama poznato, na

predmetnom sastanku je zakljuceno da se, zbog sumnje o pitanju



postojanja elemenata korupcije na visokom nivou, dokumentacija
dostavljena od strane bivsih radnika uputi na dalju nadleznost
Nacionalnom savjetu za borbu protiv korupcije na visokoni nivou, sto

je i ucinjeno.

U najkracem, zakljuceno je da bivsi radnici imaju potrazivanja prema

privatnoj firmi, te probleme sa vlasnikom privatnih preduzeca koji je
kupio drzavno preduzece i nije ispostovao ugovornu obavezu, vec je
osnivanjem drugog preduzeca izbjegao izvrsavanje obaveza iz ugovora,
kao i da je isti nastavio sa prodajom imovine drzavnog preduzeca iako
nije nikada postala vlasnistvo njegove firme.

Postovani poslanice,

Zahvaljujem sto skrecete paznju na ocigledne propuste i nepravdu koja
je ucinjena zaposlenima ovog preduzeca u prethodnom periodu.

Nazalost moramo konstatovati da ovo nije jedini slucaj u kojem je doslo

do povrede prava radnika. Naprotiv, brojni su primjeri u kojima su
radnici osjetili najjace posljedice perioda tranzicije. Zbog toga Vlada sa
posebnim senzibilitetom gleda na njihove probleme i pokusava da nade
optimalna, na zakonu utemeljena, rjesenja.

Imajuci u vidu da, u konkretnom slucaju, postoji odredeni stepen
sumnje na potencijalnu zloupotrebu prilikom kupovine drzavnog
preduzeca i prodaje imovine istog, te postupanja prema bivsim
radnicima zaduzicemo Savjet za borbu protiv korupcije 44. Vlade da
detaljno razmotri ovaj slucaj te ukaze na potencijalne pravne propuste
i da smjernice za eventualno, dalje postupanje.

Svakako, poslanice Bozovicu, isticem da ce Vlada, u mjeri onog sto su

zakonske mogucnosti, ispitati i postupiti u ovom i drugim slucajevima

za koje se ispostavi da za isto postoji uporiste u pravnom sistemu

drzave Crne Gore.

S postovanjem,

PREDSJEDNIK

mr Milojko Spajic




